



LEISTUNGSERKLÄRUNG DECLARATION OF PERFORMANCE

LEISTUNGSERKLÄRUNG Nr.
DECLARATION OF PERFORMANCE No.

1-E-002-0004

Gemäß Bauprodukteverordnung Nr. 305/2011 des europäischen Parlaments und des Rates vom 9. März 2011.
In accordance with Construction Products Regulation No. 305/2011 of European Parliament and Council of 9 March 2011.

1. Eindeutiger Kenncode:
Unique ID code of product type:

81825-1HSB, 81850-1HSB, 81800-1000-1HSB

2. Vom Hersteller vorgesehener Verwendungszweck:
Type designation of product:

**Kommunikation in Gebäuden und anderen Bauwerken, mit dem Ziel, die
Entstehung und Ausbreitung von Feuer und Rauch zu begrenzen.**

**Communications in buildings and other civil engineering works with the
objective of limiting the generation and spread of fire and smoke**

3. Hersteller:
Manufacturer:

**S-Impuls Handels GmbH für audiovisuelle Produkte
Am Mühlberg 8
91477 Markt Bibart**

4. System oder Systeme zur Bewertung und Überprüfung der Leistungsbeständigkeit des Bauprodukts:
System or systems for evaluation and verification of constancy of performance of construction product:

System 3

5. Diese Leistungserklärung betrifft ein Bauprodukt, das unter die harmonisierte Norm EN 13501-6 fällt.
This Declaration of Performance concerns a construction product which is covered by the harmonized standard EN 13501-6.

6. Notifizierte Stelle:
Notified body:

2661

7. Erklärte Leistungen:
Declared performances:

Wesentliche Merkmale Main characteristics	Leistung Performance	Harmonisierte technische Spezifikation Harmonised technical specification
Brandverhalten Reaction to fire	ECA	EN 50575:2014 1 A1:2016
Gefährliche Stoffe Dangerous substances	NPD	

8. Die Leistung des Produkts gemäß Nummer 1 entspricht der erklärten Leistung nach Nummer 7.
Verantwortlich für die Erstellung dieser Leistungserklärung ist alleine der Hersteller gemäß 3.
The performance of the product in accordance with number 1 corresponds to the performance declared in accordance with number 7. This Declaration of Performances has been issued under the sole responsibility of the manufacturer identified in point 3.

Reinhold Schwab, CEO

Markt Bibart, 27. Oktober 2020